
 

Tilstede: Hanne, Jane J., Britta og Lone Afbud fra Jane N. 
>  
> Hej 
> Hermed ny dagsorden til bestyrelsesmødet den 8. Maj 2024 
 
>>>  
>>> Dagsorden: 
>>>  
>>> Pkt. 1: Generalforsamling Se referat fra 2. Maj 2024 
 
ADD 1.: Generalforsamling tirsdag den 18/6 2024 Vi skal mødes med Ungdomsbo kl. 18:00 Afholdes evt. i 
lokalerne på Platanvej. 
 
Møde med Ungdomsbo, Laurids vedr. budget og generalforsamling evt. den 6/6 2024 kl. 16:00??? 
>  
>>  
>>> Pkt. 2: Haver, brev om. Se referat fra 2. Maj 2024 
>>>  
>>> Pkt. 3: Køkkener i de 2 sidste afd., renovering af samt afskaffelse af Råderetsregler for køkkener og bad. 
Der skal afstemmes om dette på næste generalforsamling. 
>>> Bestyrelsens anbefaling: hjemtagelse af lån. Se referat fra 2. Mal  
>>> 2024 
 
ADD 3.: Hvis der skal lånes 1.6 mill til køkkener, dækkes dette  af huslejeforhøjelse. 
Alle papirer til afstemning om køkkener skal være klar til generalforsamlingen.  
 
Råderetten til køkkener og badeværelser skal vel bare slettes, når det er ulovligt at spare op 2 steder.  
Der spares op på budgetterede henlæggelser samtidig med at beboere kan gøre brug af Råderetten og det 
er ikke lovligt. 
>>>  
>>> Pkt. 4: Snerydning, hvor langt er administrationen kommet med dette? 
 
    ADD 4.:  Administrationen har fået priser. 
                  Tages med på møde den 6/6 24 hos Ungdomsbo. 
>  
> Pkt. 5: Nordea.    Se referat fra 2. Maj 2024 
ADD 5.: Husk underskrift med MitId inden udløbsdato. 
>  
>  
> Pkt. 6: 5 års gennemgang i forbindelse med renovering. 
 
>  ADD 6.:  Rapport fra firmaet der har udført gennemsynet. 
> Bestyrelsen vil gerne vide om der er særlige forhold, der skal rettes eller være OBS på. 
Fliser i køkkener: Det er et problem i 2 køkkener, hvor fliserne revner, men mureren har lavet det rigtigt fra 
start iflg. administrationen. 
 
 
Pkt. 7: Hække Jagtvej 



 
ADD 7.: Græsplæner er visse steder ødelagt, grundet kørsel med tunge maskiner og manglende udlægning 
af køreplader. Det må gartnerfirmaet sørge for at udbedre. 
Evaluering af nye hække fra beboernes side. 
Hvad gødes hækkene med? 
 
Bestyrelsen ønsker fremover at se div. tilbud, der bliver indhentet på ESB vegne. 
 
Informationsnivau m.m. ønskes drøftet.  
 
Mødet slut kl. 20:30 
 
> Næste bestyrelsesmøde: 6/6 2024 kl. 16:00 på Ungdomsboˋs kontor. 
Ungdomsbo Budgetmøde med  Laurids og Jan F. vedr. kommende generalforsamling. 
 
Ny dato til havevandring 
 
Referent: Lone Rise 
 

 


